
                                                  P R O C E S    V E R B A L
  
                Încheiat astăzi 28 iulie 2022 cu ocazia ședinței ordinare   a Consiliului local Fârdea la care
participă un nr.de  8  consilieri, doamna primar Murari Maria Rovena Violeta, domnul viceprimar
Filip Sorin, Amăriucă-Neamțu Doina  -  secretar  general,delegatul  satesc Gherga Dimitrie –Dorel –
Zolt şi delegatul sătesc Vasiloni Petrică  Nicolae-Hauzești ,lipsesc  domnii consilieri Obeada Ionel-
Marius şi Petrescu Laurenţiu Neluţu    
     Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință
          Domnul consilier Lupulescu Samuel  este ales președinte de sedință  în  ordine alfabetică
          Domnul consilier Lupulescu Samuel  prezintă ordinea  de zi  a sedinței ordinare 
              1 . Proiect de hotarire privind acceptarea înscrierii dreptului de proprietate  în favoarea
comunei Fârdea a terenului  înscris în CF nr.401535  în suprafaţă de 1400 mp situate în intravilanul
localitatii Gladna Română ca urmare a declaraţiei  notariale de renunţare a dreptului de proprietate a
Bisericii  Creştine Baptiste Gladna Română  
             2.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea  încheierii  unui  Protocol  de  colaborare  cu
Administraţia Bazinala Apele Române  în vederea  curăţirii de vegetaţie acvatică invazivă ,a luciului
de apă  în zona coada Lacului Surduc 
          3.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea modificărilor  Statutului  ASOCIAŢIEI  DE
DEZVOLTARE  INTERCOMUNITARĂ  DISTRIBUȚIE  GAZ  TIMIȘ  EST  (,,ADI  GAZ  TIMIȘ
EST”)
           4. Proiect de hotarâre  privind aprobarea tarifului la canalizare pentru utilizatori serviciului de
canalizare din Comuna Fardea, Jud. Timis  
         5. Diverse 
         La  punctul  unu  al ordinii de zi privind acceptarea înscrierii dreptului de proprietate  în
favoarea comunei Fârdea a terenului  înscris în CF nr.401535  în suprafaţă de 1400 mp situate în
intravilanul localitatii Gladna Română ca urmare a declaraţiei  notariale de renunţare a dreptului de
proprietate a Bisericii  Creştine Baptiste Gladna Română  
           Doamna primar dă citire raportului de specialitate al secretarului general al UATC Fârdea si
declaratia de denuntare la dreptul de proprietate a Bisericii Baptiste Gladna Română  
           Proiectul de hotărâre  a fost analizat  în comisiile   de specialitate A şi C  fiind  avizat
”FAVORABIL”.
            Există obiecții  din partea domnului consilier Lupulescu Samuel  care spune că nu este o
soluţie buna să se accepte donaţia  intrucât terenul e al Bisericii Baptiste Gladna Romană.Se supune
la vot acest proiect de hotărâre și se aprobă cu 7  voturi ”pentru” şi două voturi « împotrivă » domnii
consiliei Lupulescu Samuel şi Juratoni Radu Vasile. 
         La punctul doi  al ordinii de zi  privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare cu
Administraţia Bazinala Apele Române  în vederea  curăţirii de vegetaţie acvatică invazivă ,a luciului
de apă  în zona coada Lacului Surduc 
       Doamna  primar  dă  citire  raportului  de  specialitate  al  viceprimarului  comunei  Fârdea,a
protocolului  ce  va  fi  anexă  la  hotărârea  consiliului  local  şi  a  devizului   ofertă  întocmit  de
reprezentantii ABA BANAT.
       Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisia  de specialitate A  fiind  avizat ”FAVORABIL”.



         Nu există obiecții  din partea domnilor  consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre și
se aprobă cu 9 voturi ”pentru”
         La punctul trei al ordinii de zi  privind aprobarea modificărilor Statutului ASOCIAŢIEI DE
DEZVOLTARE  INTERCOMUNITARĂ  DISTRIBUȚIE  GAZ  TIMIȘ  EST  (,,ADI  GAZ  TIMIȘ
EST”)
         Doamna primar dă citire raportului de specialitate al  secretarului general al UATC  privind
aprobarea modificărilor  Statutului  ASOCIAŢIEI  DE  DEZVOLTARE  INTERCOMUNITARĂ
DISTRIBUȚIE GAZ TIMIȘ EST (,,ADI GAZ TIMIȘ EST”)  
           Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisiile   de specialitate A,B si C   fiind  avizat
”FAVORABIL”.
            Nu există obiecții  din partea domnilor  consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre și
se aprobă cu 9 voturi ”pentru”
            La punctul patru  al ordinii de zi  privind aprobarea tarifului la canalizare pentru utilizatori
serviciului de canalizare din Comuna Fardea, Jud. Timis  
          Doamna primar dă citire raportului de specialitate al compartimentului impozite si taxe locale 
privind  aprobarea tarifului  la  canalizare  pentru  utilizatori  serviciului  de  canalizare  din  Comuna
Fardea, Jud. Timis  
           Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisiile   de specialitate A,B si C   fiind  avizat
”FAVORABIL”.
         Se supune la vot acest proiect de hotărâre și se aprobă cu  9 voturi ”pentru »         
          La punctul Diverse              
             Sunt aduse la cunoștință  Consiliului Local si doamnei primar informarile celor 6 consilieri
Petrescu Laurentiu Nelutu,Izgherean Mircea,Streianu Claudius,Petrescu Ioan,Filip Sorin,Juratoni Radu
pe trim II 2022,ceilalti nu au depus informare.
             Se aduce la cunostinţă de către doamna primar adresa nr.107769/06.06.2022 a Inspectoratului de
Poliţie Judeţean Timiş Biroul pentru Protecţia Animalelor  privind serviciul specializat pentru gestionarea
câinilor fără stăpân s-a comunicat că la nivelul UAT Fârdea nu există serviciu iar persoana de contact este
viceprimarul comunei.
       -Cererea doamnei Panaguţă Adina Florinela cu domiciliul în Gladna Română care solicit teren pentru
tineri in vederea construirii unei locuinţe.Domnii consilieri  în principiu sunt de acordăn unanimitate dar
trebuie aprobat un Regulament de acordare a terenurilor pe Legea 15/2003.
          -Cererea preotului paroh Ieremici Bojidar care solicita acordarea unui ajutor material  constând în
30  saci  de  ciment  pentru  construirea  unui  gard  la  Biserica  din  localitatea  Hauzeşti.Se  aproba  in
unanimitate de către domnii consilieri în limita sumelor  prevazute in buget. 
          - Cererea domnului Petrescu Ioan care solicita consiliului local sa  i se reducă din suma de 800 lei
pe care o are de plată pentru consumul de apa intrucât a avut o avarie la coloana de apă 
         Se supune la vot si se aproba cu 8 voturi pentru şi o abtinere Petrescu Ioan 
          -Cererea doamnei Mărgescu Adina Luminiţa în calitate de concesionar al terenului care solicită
scutirea de la taxa de gunoi şi acordarea unei bonificaţii de 10% pentru taxa de concesiune asa cum se
procedează  în cazul  taxelor si impozitelor plătite pina la data de 31 martie.
         Referitor la  scutirea de la taxa de salubritate consiliul local in unanimitate nu este de acord iar
pentru acordarea de bonificaţii o sa solicite punctul de vedere al compartimentului impozite si taxe daca
este legal aceasta acordare de bonificatie la taxa de concesiune.



         -Cererea doamnei Schintee Delia care solicita scutirea de la plata taxei de salubritate pentru fii sai
care spune ca sau mutat in alta localitate.
          Domnii consilierii spun ca pentru a fii scutiti de la plata taxei de salubritate sa se aduca dovada ca
plateste  salubritatea  în  altă  localitate  si  un contract  de munca sau orice  alte  dovezi  ca locuieste  in
strainatate. 
          -Cererea doamnei Lupescu Cecilia  care solicita scutirea de la plata taxei de salubritate pentru
cabana cu nr.171 de la baraj Surduc –în unanimitate nu se aprobă 
          Domnul delegat sătesc Vasiloni Petrica Nicolae spune sa se puna becuri la Hauzesti.     
          Doamna primar spune  că o sa puna dar trebuie sa vada ce model trebuie cumparat si când o sa
solicite pe cei de la Enel cu scara.  
          Epuizindu-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declara sedinţa închisă.

Presedinte de sedință                                                                         Secretar


